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Ansökan om kommunal medfinansiering av
gästbrygga i Långviks fiskehamn på Möja

Förslag till beslut
1. Långviks fiskehamnsförening beviljas medfinansiering om 300 000

kronor för gästbrygga i Långviks fiskehamn på Möja under
förutsättning att bygglov och strandskyddsdispens beviljas av bygg - ,
miljö - och hälsoskyddsnämnden.

2. Långviks fiskehamnsförening ska redovisa hur medfinansieringen
använts i enlighet med policy för föreningsbidr ag och kommunal
medfinansiering under förutsättning att policy antas .

Beslutsnivå
Kommunstyrelsen

Bakgrund
Långviks fiskehamnsförening har ansökt om kommunal medfinansieringen
av gästbrygga i Långviks fiskehamn på Möja. Föreningens del i
finansieringen är 300 000 kronor och har ansökt om medfinansiering från
Värmdö kommun om 500 000 kronor.

Kommunstyrelsen återremitterade ärendet den 9 mars 2015 och gav
kommundirektören i uppdrag att redovisa ett förslag till policy för denna typ
av ärende. Policy för före ningsbidrag behandlades av kommunstyrelsen den
11 maj. Kommunstyrelsen bordlade ärendet den 9 juni 2016.

Ärendebeskrivning
Långviks fiskehamnsförening registrerades år 1936 och Långvik hamn
invigdes 1939. Föreningens gästbrygga är sedan sommaren 2014 avst ängd
då konstruktionen börjat ge vika och rasrisk föreligger. Gästbryggan har för
närvarande 13 platser och uppges ha 300 till 500 besökande båtar per år.

Föreningen anger att den uppskattade kostnaden för en reparation är
1 187 500 kronor, alternativt 1 500 000 kronor för nybygge. Förutom att
ansöka om medfinansiering från Värmdö kommun har föreningen ansökt om
medfinansiering om 500 000 kronor från länsstyrelsen samt 800 000 kronor
från landstinget. Det totala belopp som föreningen ansökt om är därmed
1 800 000 kronor, vilket är högre än angiven kostnad. I ansökan till Värmdö
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kommun anges att förenings egen del i finansieringen är 300 000 kronor. 
Detta framgår inte av ansökan om medfinansiering till landstinget. 

Bedömning 

Enligt Värmdö kommuns policy för föreningsbidrag och kommunal 
medfinansiering kan föreningar ansöka till kommunstyrelsen om kommunal 
medfinansiering om maximalt 50 procent av den totala kostnaden. 
Medfinansieringen kan avse exempelvis infrastruktur. Besöksnäringen i 
Värmdö kommun är under utveckling. En viktig del i denna utveckling är att 
bygga upp infrastruktur i form av kommunikationer, vägar, bryggor etc. I 
Värmdö kommuns översiktsplan rekommenderas bl.a. att Långviks 
gästhamn utvecklas. En fungerande gästbrygga kommer förbättra Möjas 
infrastruktur och möjlighet att ta emot besökare samt förbättrar kommunens 
tillgänglighet till fritidsliv och föreningsliv. Långviks fiskehamnsförening 
föreslås beviljas 300 000 kronor för gästbrygga i Långviks fiskehamn på 
Möja samt att redovisning sker i enlighet med policy för föreningsbidrag 
och kommunal medfinansiering. 

Ekonomiska konsekvenser 

Medfinansieringen belastar kommunstyrelsens budget. 

Konsekvenser för miljön 

Ansökan om medfinansiering beviljas under förutsättning att bygglov och 
strandskyddsdispens beviljas av bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden. 

Konsekvenser för medborgarna 

En ny gästbrygga på Långviks fiskehamn kommer förbättra tillgängligheten 
till Möja, vilket underlättar för båda besökare och permanent boende. 

Konsekvenser för barn 

Inga konsekvenser för barn har identifierats utöver konsekvenser för 
medborgare ovan. 

Handlingar i ärendet 

Nr Handling Biläggs/Biläggs ej 
1 Ansökan om kommunal medfinansiering av 

gästbrygga i Långviks Fiskehamn på Möja 
Biläggs 

2 Protokollsutdrag KS 2015-03-09 § 47 Biläggs 
3 Protokollsutdrag KS 2016-06-09 § 129 Biläggs 
4 Genomförandeplan Biläggs 
5 Komplettering av ansökan Biläggs 

 



  3 av 3 
 
 
 Diarienummer 

 14KS/0541 

 
 
 

Sändlista för beslutsexpediering 

Långviks fiskehamnsförening 

 
Stellan Folkesson Frida Nilsson  
Kommundirektör Sektorschef administration 
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Dnr 14KS/0541 Kommunstyrelsen 2015-03-09 § 47 

Ansökan om kommunal medfinansiering av 
gästbrygga i Långviks fiskehamn på Möja 

Kommunstyrelsens beslut 

Ärendet återremitteras med uppdrag ti l l kommundirektören att redovisa ett för
slag t i l l policy för denna typ av ärenden. 

Beslutsnivå 
Kommunstyrelsen 

Ärendebeskrivning 
Långviks fiskehamnsförening har ansökt om kommunal medfinansiering på 
500 000 kr för gästbrygga i Långviks fiskehamn på Möja. Föreningen ska själv 
bidra med 300 000 kr. Vidare har bidrag sökts från länsstyrelsen och lands
tinget. 

Föreningen föreslås beviljas 300 000 kr i bidrag från kommunen under förut
sättning att föreningen kan redovisa genomförandeplan och finansiering av 
gästbryggan. 

Handlingar i ärendet 
Ansökan om kommunal medfinansiering av gästbrygga i Långviks fiskehamn 
på Möja, K U A 2015-02-09 

Yrkanden 
Marie Bladholm (M) och Mikael Lindström (S) yrkar att ärendet återremitteras 
med uppdrag t i l l kommundirektören att redovisa ett förslag t i l l policy för denna 
typ av ärenden. 

Malin Åberg Aas (MP) yrkar att ärendet återremitteras för att kompletteras 
med: 

• En översikt över hur många gästbryggeanläggningar som finns i 
Värmdö, status på dem och hur de finansieras 

• En beräkning av vilka ekonomiska konsekvenser ett beslut om medfi
nansiering av renoveringen av Långviks gästbrygga kan få för kommu
nen rörande framtid ekonomiska åtaganden för renovering av andra 
brygganläggningar 

• En redovisning av hur kommunen per mantalsskrivna i Värmdö under 
de senaste tio åren har stött de fem kärnöarna med projektmedel och an
läggningar 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt yrkandet från Blad
holm och Lindström eller enligt yrkandet från Åberg Aas och finner att kom
munstyrelsen beslutar enligt yrkandet från Bladholm och Lindström. 

justering w- fp 
utdragsbestyrkande 



V Ä R M D Ö K O M M U N SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 31 av 38 
Kommunstyrelsen 2015-03-09 

Reservationer och protokollsanteckningar 
Malin Åberg Aas (MP) lämnar följande reservation: 

"Miljöpartiet reserverar sig t i l l förmån för sitt eget återremissyrkande. V i är 
glada över att ärendet återremitterades och att en policy ska tas fram innan be
slut men vi l l gärna ha redovisat en översikt över hur många gästbrygganlägg-
ningar som finns i Värmdö, status på dem och hur de har finansierats, en beräk
ning av vilka ekonomiska konsekvenser ett beslut om medfinansiering av reno
veringen av Långviks gästbrygga kan få för kommunen rörande framtida eko
nomiska åtaganden för renovering av andra brygganläggningar och slutligen en 
redovisning av hur kommunen har gett ekonomiskt stöd t i l l de största öarna un
der de senaste tio åren med exempelvis projektmedel och anläggningar. Det ska 
inte vara så att pengar ska tilldelas efter hur många aktiva politiker som bor i 
en viss del av kommunen. 

V i beklagar också att kommunstyrelsens ordförande inte anser sig jävig i ären
det med hänvisning t i l l att hon inte använder gästbryggan. Hennes man Erik 
Pettersson hade det goda omdömet att alltid anmäla jäv i ärenden som handlade 
om Möja med omnejd." 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

" V i d kommunstyrelsens arbetsutskott i förra veckan framförde vi frågor om 
vilka konsekvenser ett bifall t i l l föreningens äskande skulle få. Finns det skäl 
att tro att v i kan få fler förfrågningar från andra delar av skärgården? Har vi 
resurser alt kunna bifalla också deras ansökningar isåfall? Osv. 

För oss socialdemokrater är det angeläget att kommunen gör alla insatser man 
kan för att underlätta och stödja en utveckling av skärgården. Eftersom kom
munens resurser inte är oändliga är det viktigt att de satsningar som görs med 
skattemedel träffar så effektivt och bra som möjligt. Även detta framförde vi 
under både arbetsutskottet och dagens sammanträde. Därför var det glädjande 
att majoriteten nu vi l l återremittera frågan för att ta fram en policy för denna 
typ av förfrågningar. Under sammanträdet fördes ett resonemang om vad som 
ingår i uppdraget när policyn utarbetas. V i underströk behovet att också se över 
de ekonomiska konsekvenserna för olika prioriteringar. Det utlovades under 
mötet att detta ses som en självklar del i framtagandet av policyn." 

Sändlista 
Föreningen 
K L G 

justering PT utdragsbestyrkande 
















